
Protokoll fra årsmøte i Mastra Idrettslag 2025 

 
 
Årsmøtet ble avholdt på Mosterøy 05.03.2025. 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene 

Styret opplyste om antall stemmeberettigede medlemmer som var til stede ved oppstart 
av årsmøtet. 
 
Forslag fra styret: 
10 fremmøtte stemmeberettigede medlemmene godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Kenneth Fuglestad 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.   
 

Sak 2 Valg av dirigent(er)  
 
Forslag fra styret: 
Eirik Hodnefjell velges som dirigent. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Kenneth Fuglestad 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  

 
Sak 3 Valg av protokollførere(e)  

 
Forslag fra styret:  
Jørgen Thune-Holm velges som protokollfører. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Eirik Hodnefjell 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

Sak 4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
 

Forslag fra styret: 
Bjarte Finnesand og Nils Petter Aksdal velges til å underskrive protokollen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Agnar Apeland. 
 



Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

 
Sak 5  Godkjenne forretningsorden 

 
Forslag fra styret: Forretningsorden godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Eirik Hodnefjell 
 

 Enstemmig 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt 

 
Sak 6 Godkjenning av innkalling 

 
Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Eirik Hodnefjell 
 

 Enstemmig 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

 
Sak 7  Godkjenning av sakliste  

 
Forslag fra styret: 
Saklisten godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Eirik Hodnefjell 
 
Enstemmig 
 
Forslaget ble vedtatt. 
 

 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

[Eventuell beskrivelse av hvordan saken ble presentert for årsmøtet] 
 
Forslag fra styret: Årsberetningen godkjennes. 
  
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell, Bjarte Finnesand, Thormod, 
Thormodsen, Line Tungland Hodnefjell, Håvard Hodnefjell, Olav Edland. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. Ønske om å dele årsberetningene via Mastra IL sine 
sosiale kanaler. 

 



Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning, 
kontrollutvalgets beretning [og ev. beretning fra revisor] 
 
Sak 9.1 
Behandling av idrettslagets regnskap 
 
Forslag fra styret: 
Regnskapet godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell, Agnar Apeland, Kenneth Fuglestad, Olav 
Edland, Bjarte Finnesand, Håvard Hodnefjell, Nils Petter Aksdal. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Sak 9.2   
Behandle styrets økonomiske beretning 

 
Forslag fra styret: 
Styrets beretning godkjennes. 

 
Følgende hadde ordet i saken: Agnar Apeland, Eirik Hodnefjell. 

 
Enstemmig. 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Sak 9.3 
Behandle kontrollutvalgets beretning 

 
Forslag fra styret: 
Kontrollutvalgets beretning godkjennes. 

 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell. 

 
Enstemmig. 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

 
 

 
Sak 10 Behandling av forslag og saker 
  

Sak 10.1 Fordeling av underskudd 
 
Styret. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Agnar Apeland, Kenneth Fuglestad. 
 
Enstemmig. 



 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  

 
 Sak 10.2 Utmelding fra Norges Volleyballforbund 
 

Styret 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bjarte Finnesand, Kenneth Fuglestad, Agnar Apeland. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  

 
 

Sak 11 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 
 
Sak 11.1 Fastsette medlemskontingent 
Satsene fra tidligere år opprettholdes 
 
Forslag fra styret: 
Medlemskontingent for 2026 er kr 300.   
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  

 
Sak 11.2 Fastsette treningsavgift 
 
Forslag fra styret: Årsmøte i Mastra IL gir hovedstyret fullmakt til å fastsette 
aktivitetsgebyr for 2025 
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell 
 
Enstemmig. 
  
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
  

Sak 12 Vedta idrettslagets budsjett 
 
Forslag fra styret:  
 
Følgende hadde ordet i saken: Agnar Apeland, Line Tungland Hodnefjell, Kenneth 
Fuglestad, Eirik Hodnefjell, Olav Edland, Thormod Thormodsen, Bjarte Finnesand. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

 
Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 

 



Forslag fra styret:  

 
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell, Bjarte Finnesand. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

 
Sak 14 Valg 
 
 14.1 Valg styre  

 
Valg av styreleder: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Agnar Apeland velges som styreleder.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

 
Valg av øvrige styremedlemmer: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Andres Schanche Rettedal, Line Tungland Hodnefjell, Hege Håvarstein velges som 
styremedlemmer 
 



Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell, Agnar Apeland. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
Valg av varamedlem: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Lars Kristian Asbjørnsen velges som varamedlem[mer] til styret. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell, Bjarte Finnesand, Hege Håvarstein, 
Thormod Thormodsen. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Styret i Mastra Idrettslag består fra 05.03.2025 av følgende personer: 
 
Agnar Apeland (leder), Olav Edland (nestleder), Line Tungland Hodnefjell (leder fotball), 
Hege Håvarstein (leder turn), Thormod Thormodsen (leder håndball), Anders Schanche 
Rettedal (medlem), Monica Rose Falkeid (medlem), Lars Kristian Asbjørnsen (vara) 
 
14.2 Valg av kontrollutvalg  
 
Valg av leder i kontrollutvalget  
Forslag fra valgkomiteen: 
Christian Osnes velges som leder av kontrollutvalget.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av medlemmer i kontrollutvalget 
Forslag fra valgkomiteen:  
Eirik Hodnefjell velges som medlem av kontrollutvalget.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 
14.3 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der 
idrettslaget har representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne 
representantene 
 
Forslag fra styret: Styret i Mastra IL får fullmakt til å oppnevne representanter til ting og 
andre offisielle møter på vegne av Mastra Idrettslag 



 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell, Bjarte Finnesand, Agnar Apeland. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forlaget ble vedtatt. 
  
14.4 Valg av valgkomité  
Valg av leder i valgkomiteen  
Forslag fra styret: 
Jørn Kyle Finnesand velges som leder av valgkomiteen.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av medlemmer i valgkomiteen  
Forslag fra styret:  
Øyvind Erviksæter og Andreas Aske velges som medlem av valgkomiteen.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Eirik Hodnefjell. 
 
Enstemmig. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

 
 

 
 

 
 


